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 1 

Til stede ved benken:  

HV: Abdikarim Yussuf Ismail, Zahra Ramazani, Martin Myhr Wallin, Håvard Kvitle 

LUI: Ranveig Sofie Aasmundtveit, Isabell Haavik Førland, Annette Ellingsrud Kibsgaard, 

Aron Kongsten, Emilie Conchepcion Strand  

SAM: Anes Alnajjar, Benedicte Marie Finneide, Andreas Gjeitnes Gundersen, Yosef Ihdego, 

Sander Vestby 

TKD: Raqiya Hussein Osman, Cinta Asmara Hondsmerk, Denas Rakauskas, Sean Fillip 

Berg Williams, Ida Cecilie Brænde Svendsen, Marisa Utigard Moe 

 

 

Til: Studentparlamentet (SP)    Saksbehandler: Organisasjonsrådgiver 

Fra: Arbeidsutvalget 2 

 3 

Konstituering   4 

PSak 00/25 a, b, c, d, e og f 5 

a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps    6 

 7 

Vedtak:   8 

• Anna Rebekka Løvmo og Mats Ugland velges til ordstyrere    9 

• Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent   10 

• Kontrollkomiteen (KK) og Celine Lyngås velges til tellekorps   11 

 12 

b) Godkjenning av innkalling og saksliste   13 

 14 

Martin har en eventueltsak.  15 

 16 

Merknad til innkalling og saksliste, det er feil årstall på saksnummerne og vi måtte 17 

bytte rom. I handlingsplanen er det feil vedlegg som ligger ved, men ta kontakt med 18 

meg om dere ønsker å komme med endringer så skal jeg gi dere det riktige. 19 

 20 

Man flytter Psak 04/25 før 03/25 for å sikre at man får valgt delegater til LMNSO. 21 

Grunnet tid ble Psak 05/25 ble strøket.  22 

 23 

Vedtak:   24 
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• Innkalling og saksliste godkjennes med de merknader som kom fram på 25 

møtet.   26 

 27 

 28 

c) Godkjenning av protokoll fra siste møte   29 

 30 

Vedtak:   31 

• Protokoll fra sist møte godkjennes med de endringer som fremkommer i 32 

møtet   33 

 34 

d) Forslag til forretningsorden 2025 35 

 36 

Se eget saksdokument på neste side. 37 

 38 

Forslag til vedtak:  39 

• Forretningsorden vedtas 40 

 41 

e) Orienteringssaker fra: 42 

• Arbeidsutvalget (AU) 43 

Felles for hele AU har vi forberedt en del til forhandlinger med ledelsen om 44 

våre ressurser. Vi har forberedt og avholdt vinterseminar for SP. Hele AU var 45 

til stede for å legge fram en ny struktur av SFR lederforum, da målet er at SFR 46 

skal få mer eierskap til dette forumet. Hatt møte med rektor om muligheter for 47 

INTERACT, mulig samarbeid med DNS , og etterspurte hvor 48 

ansettelsesprosessen for nytt studentombud ligger.  49 

 50 

Leder har deltatt på OsloMet middagen for å feire årsdagen for universitet 51 

krediteringen for OsloMet, da holdt jeg takk for maten talen. Og til stede var 52 

det samarbeidspartnere til OsloMet. Har deltatt på 2 ULM siden sakspapirene 53 

er sendt ut der har vi blant annet diskutert en høring på heleforskningsloven, 54 

oppdragsbrev fra rektor til fakultetene, sentre og prorektorene 55 

  56 

Nestleder har arbeidet med system for registrering av tillitsvalgte. I august 57 

innføres et nytt registreringssystem. Der registreres tillitsvalgte på alle nivåer, 58 

slik at ansatte og studenter ved OsloMet kan søke opp hvem som er tillitsvalgt 59 

hvor. Arbeider med å utvikle politikk om bærekraft og klima. Jobber med å 60 

utvikle håndbøker – for parlamentsmedlemmer, tillitsvalgte, studentrådsstyrer, 61 

SFR lederteam og for ansatte (om blant annet valg av tillitsvalgte) 62 

 63 

UIA har deltatt på kunnskapsprat om akademisk frihet og global nedkjøling. 64 

Hvor blant annet globalt samarbeid og studenters og forskeres mobilitet ble 65 

diskutert i regi av Direktoratet for høyere utdanning og kompetanse. Bakteppet 66 

for praten var økte tilfeller av spionasje og brudd på nasjonal sikkerhet. Rent 67 

praktisk kan dette ha innvirkning på utvekslingssamtaler og globalt 68 

forskningssamarbeid. Deltatt på referansegruppemøte for OsloMets 69 

langsiktige campusutviklingsplan. Her ble det blant diskutert hvilken utforming 70 
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Campus Pilestredet skal få i fremtiden, med tanke på studentarealer og 71 

utforming av inngangspartiene på de forskjellige bygningene. Deltatt i møte 72 

med tilretteleggingsforum hvor Tibi, nasjonalt bibliotek for tilrettelagt litteratur 73 

hadde dårlig nytt for dyslektikere som ikke lenger vil få tilgang til deres 74 

ressurser som de er i dag, og hvor NAV presenterte noen av deres ressurser 75 

for svaksynte og blinde, samt for personer med spesielle behov som etterfølge 76 

av rystelser og skader på hjernen. 77 

 78 

LMA har jobbet med å utforme hva slags saker og hvordan LMU 79 

(Læringsmiljøutvalget) skal se ut sammen med de som leder utvalget. Stått på 80 

stand sammen med UiA på foreningsdagen som var fredag 24 januar. Vi 81 

møtte på mange studenter, spesielt internasjonale, og fikk formidlet 82 

Studentparlamentets glade budskap. Jobbet med galla, blant annet sendt ut 83 

en save the date og begynt å booke underholdning. Håpet er å få sendt ut en 84 

offentlig invitasjon innen starten/midten av februar 85 

 86 

• Velferdstinget (VT) 87 

Celine orienterte. Vi jobber med mattilbud, helsetilbud, kollektivtilbud og er i 88 

møter med politikere og SiO for å bedre studentvelferden. Vi skal ha et 89 

vårseminar der vi går gjennom ulike saker som bl a studentfrivillighet. 90 

Meningen fra studentene sier mye om hva vi i VT skal mene opp mot SiO, 91 

politikere og andre aktører. Deres mening teller mye. Dersom det er noe dere 92 

lurer på angående studentvelferden så er det bare å si fra. Dere kan også se 93 

på VT_OsloAkershus.  94 

 95 

• NSO 96 

Nora orienterte. Jeg skal fortelle om hva vi er og hva vi gjør. Vi representerer 97 

alle studenter i Norge på nasjonalt nivå. I dag skal jo dere ha valg om hvem 98 

som skal delta på landsmøte til NSO. Vi jobber opp mot politikere nasjonalt, på 99 

Stortinget osv. Landsmøtet er NSOs øverste møte i året. Ca 180 delegater 100 

møtes og man stemmer over den viktigste politikken til NSO. Da kan vi ta dette 101 

videre og si at dette er det norske studenter mener. Man kan også stille til 102 

valg. Vi skal også gå gjennom andre ting på landsmøte. Det er bare å spør 103 

meg om dere lurer på noe. Bare still meg spørsmål.  104 

 105 

• VK 106 

Anna orienterer. Jeg er eneste representant her fra VK i dag. Vi har begynt å 107 

se på plan videre for hvordan valgperioden skal foregå. Vi ser på datoer for 108 

frister til å sende inn kandidatskjema og hvordan vi skal organisere oss opp 109 

mot valgmøte som skal avholdes innen 10. mai. Dersom noen av dere har 110 

noen spørsmål om verv eller valg er det bare å ta kontakt med meg. Jeg 111 

kommer ikke til å sitte som bisitter i saken om møteplan i dag siden jeg har et 112 

innlegg å komme med da.  113 

 114 

Vedtak:   115 

• Sakene tas til orientering.   116 

 117 
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f) Ettergodkjenning av høringssvar, valg og oppnevninger   118 

 119 

Suppleringer: 120 

- Sharmarke Hirisi er supplert som 2. Vara til OsloMet sin delegasjon til VT 121 

2025.  122 

- Julianne Martine Grotnes er supplert som studentrepresentant i 123 

skikkethetsnemnda for studieåret 2024-2025.  124 

  125 

Høringssvar:  126 

- Høringssvar NSO Prinsipprogram 127 

- Høringssvar NSO Prinsipprogram 2. runde 128 

- Høringssvar NSO Internasjonal plattform 129 

- Høringssvar endring av UH-lov  130 

- Høringssvar VT revidering av arbeidsutvalgets mandat 131 

- Høringssvar VT revidering av arbeidsutvalgets mandat 2. runde 132 

 133 

 134 

Vedtak:   135 

• Valg, oppnevninger og høringssvar foretatt av Arbeidsutvalget 136 

godkjennes.   137 

 138 
 139 

Til Studentparlamentet (SP) 140 

Fra Arbeidsutvalget (AU)    Saksbehandler: Elias Beisvåg Meyer, LMA 141 
 142 
 143 

Forretningsorden for 2025 144 

Psak 00/25 d) 145 

 146 

Elias la fram saken. Vi skal nå behandle det mest spennende dokumentet i hele året. Fra 147 

spøk til alvor, forretningsorden er noe vi må vedta på det første ordinære møte i 148 

vårsemesteret. Forretningsorden er Studentparlamentets regler for gjennomføring av møter 149 

og danner dermed grunnlaget for hvordan møtene og debatten i Studentparlamentet 150 

gjennomføres. Dokumentet er demokratisk viktig da det sikrer god møte- og debattkultur i 151 

parlamentet.  152 

Dette er ikke en sak vi tar opp senere i år, vi må vedta en forretningsorden, hvis ikke kan ikke 153 

møtet skje.  154 

Teknisk sett er det en ny forretningsorden, men det er kopiert fra forrige år. Det er likevel 155 

mye endringer. De største endringene er reglene på lukking av møtet. Her må 156 

forretningsorden samsvare med vedtektene hvor det står noe om dette. Vi foreslår også at 157 

AU ikke kan komme med protokolltilførsel. Siden vi organiserer det, burde ikke vi i AU kunne 158 

komme med protokolltilførsel. Vi har også gjort noen endringer med talerett for at dette skal 159 

gli lettere. Vi har også lagt til noen regler for ekstraordinært møte.  160 
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Vi har også lagt til et forslag om orientering. Dette arbeidet har også medført at også 161 

vedtektene må endres og vi vil komme med forslag til dette senere i møterekka.  162 

Det ble åpnet for spørsmål.  163 

Spørsmål: Det er et par ting jeg la merke til som jeg la merke til det ikke ble orientert om. Det 164 

står at man gir VT muligheten til å ha flere som snakker uten votering, men at det ikke gjøres 165 

for NSO. Hva er bakgrunnen for det skillet? Det er også økning i skillet for å avvike fra 166 

forretningsorden. Hvorfor er det det? Jeg lurer også på hvorfor AU ikke skal ha mulighet for å 167 

komme med protokolltilførsel. 168 

Svar: det første er at NSO delen er muligens en glipp. Vi har en kontaktperson i NSO og hvis 169 

det kommer en annen så må den kanskje voteres over, men per nå så er det de som er 170 

invitert til å tale må ikke voteres over. 2/3 opphevet strek er økt for at det skal være litt 171 

strengt å oppheve forretningsorden. Det skal være litt strengt på det og det glemte jeg å 172 

opplyse om. Siden det er AU som organiserer møte kan det virke litt teit at vi tar 173 

protokolltilførsel på at dette ikke fungerte i møtet. Da kan heller vi ta kritikken internt. F eks 174 

hvis jeg mener at saken ikke kom fram på en god måte, så kan jeg ta det internt. Det ser ikke 175 

bra ut at det kommer protokolltilførsel på hverandre.  176 

Det ble åpnet for debatt. 177 

Jeg heter Mitra og kommer fra VT. Jeg ønsker bare å spør mer om det med forskjellen på VT 178 

og NSO og vil derfor sende inn et endringsforslag. Mest fordi jeg tror det er en glipp og at det 179 

burde vært likt.  180 

T.O. Kan VT sende inn endringsforslag? 181 

 182 

KK: nei, det kan de ikke. 183 

Det er bare å sende inn altså, men det har 100% vært en glipp fra oss. Man kan jo se på det 184 

som at det er ivaretatt i linjen under siden alle inviterte får automatisk stemmerett. Alle 185 

OsloMet studenter kan sende inn endringsforslag.  186 

Jeg har nå sendt inn et endringsforslag for å sikre lik behandling av alle 187 

studentorganisasjoner.  188 

Man gikk over til votering.  189 

 190 

Forslag 1 – vedtatt  191 

Forslagstiller: Emilie Wold 192 

Type endring: Endringsforslag 193 

Sidetall: 9 194 

Linjenr: 269 195 

Original tekst: Representanter fra Velferdstinget i Oslo og Akershus og kontaktperson (eller 196 

dens stedfortreder) i Norsk studentorganisasjon har talerett under møtet. Inviterte 197 

saksinnledere har talerett under den sak de innleder. Disse kan fratas talerett med simpelt 198 

flertall. 199 

Begrunnelse: Representanter fra Velferdstinget i Oslo og Akershus og Norsk 200 

studentotganisasjon, inkludert kontaktperson, har talerett under møtet. Inviterte 201 



 

6 
 

saksinnledere har talerett under den sak de innleder. Disse kan fratas talerett med simpelt 202 

flertall. Ønsker lik regulering for paraplyorganisasjoner 203 

Ny tekst: Representanter fra Velferdstinget i Oslo og Akershus og Norsk 204 

studentotganisasjon, inkludert kontaktperson, har talerett under møtet. Inviterte 205 

saksinnledere har talerett under den sak de innleder. Disse kan fratas talerett med simpelt 206 

flertall. 207 

 208 

Forslag 2 – vedtatt  209 

Forslagstiller: AU v/Elias 210 

Type endring: Tillegg 211 

Sidetall: 10 212 

Linjenr: 286 213 

Original tekst: - 214 

Begrunnelse: Endringen innebærer at man legger til regler for taletid på orienteringer. 215 

Denne endringen skulle inn i sakspapirene, men har falt ut ved en glipp. Endringen gjøres for 216 

å slippe å måtte stemme over om f.eks. NSO skal få taletid hvis de kommer for å orientere 217 

Ny tekst: Samme regler for innleder gjelder også for orienteringer 218 

 219 

Vedtak:  220 

• Studentparlamentet vedtar forretningsorden for 2025 med de merknadene som 221 

forekommer på møtet.  222 

• Studentparlamentet gir AU fullmakt til å gjøre redaksjonelle endringer.  223 

 224 

 225 

 226 

Til: Studentparlamentet (SP)      227 
Fra: Arbeidsutvalget  228 
  229 

Introduksjon til talerstolen 230 

PSAK 01/25  231 

  232 
  233 
Victoria la fram saken. Nå skal dere bli bedre kjent med talerstolen og vi ønsker at alle skal 234 
være på talerstolen i løpet av et møte, så derfor skal vi åpne for det nå. Alle skal innom 235 
talerstolen nå. Når vi sier ifra, skal dere tegne dere og så skal dere komme opp på skjermen 236 
og så tar vi og gjør oss klar i rekkefølgen fra talerlista. Dere skal si navn, hva dere studerer 237 
og favorittbrus. Min favorittbrus er solo super.  238 
 239 
Introduksjonen refereres ikke.  240 
 241 
Vedtak  242 
 243 

• Studentparlamentet orienteres om saken  244 

 245 

Saksbehandler: Victoria 

Skogsletten Dalen, nestleder 
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 246 

Til Studentparlamentet (SP)     Saksbehandler: Ingrid-Elisabeth Ringstad 247 
Fra Organisasjonsrådgiver  248 
 249 

Møteplan, vår 2025 250 

Psak 02/25   251 

 252 

Victoria la fram saken. I henhold til vedtektene skal parlamentet vedta møteplan på første 253 

ordinære møte i semesteret. Datoene står i sakspapirene. Det er: 254 

• Tirsdag 28. januar, 17.00 – 22.00  255 

• Tirsdag 25. februar, 17.00 – 22.00  256 

• Tirsdag 8. april, 17.00 – 22.00 257 

• Tirsdag 6. mai, 17.00-22.00 (valgmøte)  258 

• Tirsdag 27. mai, 17.00 – 22.00 259 

Tirsdag 6. mai er valgmøtet vårt. Dette pleier egentlig være på en lørdag, men vi har fått 260 

tilbakemeldinger fra parlamentet tidligere at de ønsker å ikke ha det i en helg. Det kræsjer 261 

ofte med konfirmasjon, dåp og bryllup. Vi har tidligere slitt med å være vedtaksdyktige på 262 

valgmøtene våre og da må vi gjøre en endring og vi håper dette er en endring som kan 263 

fungere og dersom det ikke fungerer så kan man gå tilbake å ha det på en lørdag neste år.  264 

Det ble åpnet for spørsmål. 265 

Spørsmål: vil alle valgene foregå på valgmøtet 6. mai? 266 

Svar: tidligere så har valg til alle råd og utvalg vært til samme møte, men vi har fått 267 

tilbakemeldinger på at det blir veldig mange valg på et møte og vi ønsker derfor å dele det 268 

mer opp. AU og US vil være på valgmøte, mens noen andre valg vil gå på andre møter.  269 

Spørsmål: betyr det at vi da får to rene valgmøter og går glipp av vanlige parlamentsmøter? 270 

Svar: det vil gi rom for at det er plass til å ha andre saker på disse møtene også slik at det 271 

ikke blir bare valg. 272 

Det ble åpnet for debatt. 273 

Valgkomiteen har sendt inn et endringsforslag hvor vi ønsker å flytte valgmøtet fra tirsdag til 274 

lørdag. Vi ønsker å henvise til valgreglementet til SP der det står at SP må gjennomføre 275 

samtlige valg på valgmøte, ikke bare de VK innstiller til. Det er også en krevende prosess å 276 

stille til valg og det kan være behov for å hente seg inn igjen etter valgmøtet. Vi mener derfor 277 

at et lørdagsmøte ivaretar kandidatene bedre. Videre er også mai en eksamensmåned og 278 

man tenker også derfor at det passer bedre å ha det på en lørdag. Jeg vil også informere om 279 

at jeg har vært i kontakt med KK og vi har litt ulik tolking av §1.3. Der står det valgmøtet. Vi 280 

ser det som at man da må endre valgreglementet. Dersom noen har spørsmål, er det bare å 281 

spør.  282 

T.O. KK oppklarer sin tolkning. Vi legger størst fokus på §1.3 punkt 2 der det står at 283 

valgmøtet skal skje før 10. mai og at intensjonen da er at studentrepresentanter i sentrale 284 

råd og utvalg skal være på plass innen 10. mai. At ikke den bestemte entallsformuleringen er 285 

ledende, men at fristen er ledende.  286 
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 287 

Jeg vil gjerne takke AU for å ta til seg innspill fra oss i parlamentet. Det er kjent at mange av 288 

oss studenter jobber i helgen. Vi vet også at det er mye konfirmasjoner, dåp og bryllup i mai. 289 

Vi vet at oppmøte i helg er labert og at det er krevende for de fleste. Jeg setter veldig pris på 290 

det. Det er krevende å holde et valgmøte når folk ikke kommer. KK skal også se på hva som 291 

er meningen bak også.  292 

Jeg kan si at i prinsippet virker det som en god ide å ha delte valg. Parlamentsmøter er ikke 293 

så ofte og ved at parlamentsmøter er bare valg så blir det ikke mulig å ta seg av andre saker 294 

som dukker opp. I prinsippet støtter jeg ideen og så kan man jo diskutere om man burde gjort 295 

noe med valgreglementet. Mtp plasseringen i uken så ville det jo gjerne vært en fordel om 296 

man får det til uten eksamenstider, men jeg ser at det kan være utfordrende å få til. 297 

Jeg er enig i endringsforslaget. Jeg synes det er lettere å gjøre det på en lørdag heller enn å 298 

sette opp flere møter for å gå gjennom alle valgene. Så gjerne ikke gift dere på den dagen.  299 

Det ble nevnt at da må valgreglementet endres og det planlegger vi å gjøre på P2 og da vil 300 

man kunne gjennomføre valget slik AU planlegger. VT har valg på en mandag og jeg har 301 

ikke hørt noe at det er problemer med det. Vi tenker å ha fest etter valget på en annen dag 302 

og ikke på tirsdagen.  303 

At man ikke har deltatt på sosialt varierer fra år til år, man kan ikke basere seg på det som 304 

har skjedd et år eller to. Det som er viktig er at man også har andre til stede på møtene som 305 

ønsker å slå av en prat med de representantene som er valgt. Jeg lurer litt på når dere sa at 306 

det ga mulighet til å løfte flere saker, og vil det da også gjelde 6. mai, for da trenger vi en 307 

oppklaring på det også i VK. Det har også vært veldig varierende oppmøte også på de 308 

ordinære møtene.  309 

De siste årene har vi hatt endring i studentmassen og vi ser behov for endring. Når det 310 

gjelder flere saker eller ikke så er det viktig å få fram at vi har lagt til et ekstra møte. Vi ser for 311 

oss at vi ser hvilke valg som passer når og at vi formidler det fortløpende. Men alt dette 312 

kommer an på møteplanen. Dersom man er bekymret for om diskusjonssaker på samme 313 

møte som valg kan skape utfordringer for kandidatene og da vil vi gjerne ha tilbakemelding 314 

på dette. 315 

På valgmøtet var det bare 10 personer som møtte og det er ganske krise. Vi i AU tar 316 

utgangspunkt i tilbakemeldinger fra SP fra tidligere og det er viktig å ta med seg for de har 317 

erfart dette tidligere. 318 

VK sin representant har vært på alle disse møtene som ordstyrer, KK eller representant. Når 319 

det er sagt så har det vært dårligere oppmøte på disse møtene. Det kan være at det er en 320 

uheldig plassering av valgmøte generelt så tett opp mot eksamen. Kanskje det burde være 321 

tidligere. Man må heller ikke underselge varaene sin rolle. De er en like stor del av SP som 322 

de faste delegatene.  323 

T.O. forrige valgmøte var det 11 som møtte opp og det var inkludert varaer. 324 

Jeg har sittet her i fem år og har satt pris på at det er på en lørdag. Det å være i sitt eget 325 

bryllup og stille til valg har en 100% suksessrate. Å ha en dag dedikert til alle valg er fint for 326 

da har man fokus på det. Dersom man skal ha valg og saker i tillegg så bør det ikke være 327 

tunge saker. Kan vi endre valgreglementet på ett møte? 328 
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Vi har slitt med studentdemokratiet etter pandemi, men vi ser jo i dag at vi sliter ikke like mye 329 

i dag som tidligere. Det var et større problem tidligere enn det er nå. Det var 11 330 

vedtaksdyktige som møtte i fjor og det er jo litt kjedelig for de som stiller. Vi ønsker jo at de 331 

som stiller til valg har mulighet til å møte og at de som har stemmerett skal få en reell sjanse 332 

til å møte opp. Dersom det blir lørdag 3. mai så kan jeg si med en gang at jeg ikke kommer 333 

for jeg må jobbe.  334 

Dette blir litt parafrasering, men jeg synes at eksamensperioden burde trumfe jobb og dåp og 335 

konfirmasjon. Det viktigste er å tilrettelegge for eksamen.  336 

Selvsagt er eksamen viktig og eksamen kommer i veien uansett. Det kan vi ikke så lett legge 337 

til rette for, men deltidsjobber kan vi legge til rette for.  338 

Absolutt, det finnes ingenting som heter bare vara, men det er som regel de faste 339 

representantene som deltar på flest møter. Det er det vi mener med at det er synd at det ikke 340 

er de som har vært på møter tidligere. Vi sliter skikkelig med å fylle opp plassene og vi sliter 341 

med å fylle opp verv. US har ikke vara og sånne ting. Da tenker vi at vi kan fokusere litt mer. 342 

LMU er et viktig utvalg for det er mange studenter til stede. For AU sin del er det lettere å 343 

rekruttere for man snakker om en ting om gangen. Og husk, det er ikke sikkert at dette er 344 

riktig, men vi må jo prøve noe. Vi sliter skikkelig. 345 

Jeg synes fortsatt at varaene blir undersolgt. Dersom man er redd for at varaene ikke er godt 346 

nok kjent med prosessen så kan man invitere dem inn oftere. Man kan ikke hvile på at 347 

dersom varaene møter opp blir det et dårligere valg. Det er en veldig uheldig måte å 348 

framstille valget på. 349 

Hvor lang tid har disse valgmøtene tatt. Dersom det blir på en tirsdag hvor lenge vil det vare? 350 

Det er synd at det er slik det blir tatt imot. Man vil jo gjerne at de som er til stede i møtene blir 351 

tatt imot. Vi kan alltid gjøre noe med rekruttering så vi tar det imot. Når det gjelder lengde så 352 

vil et vanlig valgmøte pleid å vare 7 timer. Mens om det blir på en tirsdag så kan vi ikke ha et 353 

like langt møte.  354 

Jeg har en kommentar til forslag om lørdag 3. mai. Det er uheldig for det er jo en langhelg. 355 

Derfor er det kanskje best å flytte det enda lenger bakover.  356 

Jeg sender gjerne inn et endringsforslag på 10. mai. Jeg vil gjerne kommentere på 357 

prosessen. Å basere seg på at parlamentet vil endre valgreglementet i framtiden for å 358 

tilpasse valget dere gjør i dag er uheldig og en uheldighet i saksgangen. Jeg legger inn et 359 

endringsforslag om 10. mai.  360 

Jeg vil gjerne nevne litt om prosessen. Vi har KK som sikrer at det vi gjør er innenfor de 361 

reglene vi har. KK ga oss klarsignal på å flytte til en tirsdag i stedet for en lørdag. Vil også 362 

legge til at vi elsker varaer, det er ingen som underselger varaer her. 363 

Som ble presisert i sted så er det ulik tolking av valgreglementet fra KK og VK. Det står 364 

valgmøtet i entall og at det møtet skal avholdes før 10. mai. I tillegg står det at alle valgene 365 

skal tas på samme møte. Og det er der prosessen er uheldig fra vår side.  366 

 367 

De to endringsforslagene som er sendt inn er motstridende. Man foretar derfor en cup 368 

votering.  369 
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 370 

Forslag 1 – falt  371 

Forslagstiller: VK v/Julie Iversen 372 

Type endring: endringsforslag 373 

Sidetall: 18 374 

Linjenr: 586 375 

Original tekst: Tirsdag 6. mai, 17.00-22.00 (valgmøte) 376 

Begrunnelse: Å flytte valgmøtet fra en ukedag til en helgedag. Vi i valgkomiteen mener at 377 

det er mer hensiktsmessig å gjennomføre valgmøtet på en lørdag fremfor en tirsdag kveld. 378 

For det første ønsker VK her å henvise til Studentparlamentets eget valgreglement, §1.3, 379 

nummer 3, der det tydelig fremkommer at SP må gjennomføre samtlige valg på samme 380 

møte, ikke kun til de vervene VK innstiller til. Dette kan potensielt ta en del tid, og da er det 381 

fint å ha satt av en dag til dette fremfor at møtet potensielt går langt utover kvelden. I tillegg 382 

er det fint å ta høyde for at det kan skje feil i opptellinger eller flere valgrunder, og sette av 383 

ekstra god tid. Videre er det en krevende prosess å stille til valg - uavhengig av om man 384 

vinner eller ikke. Å stille til valg krever mye energi, og man kan ha behov for å hente seg inn 385 

igjen etter selve valget. Derfor mener VK at det er bedre å sørge for at kandidatene har en 386 

ekstra dag å komme seg på, og at et lørdagsmøte derfor vil ivareta kandidatene bedre. Til 387 

slutt er datoen som er foreslått midt i eksamensperioden. Eksamener avholdes som kjent på 388 

hverdager, og VK mener at det kan være uheldig dersom både kandidater og parlamentets 389 

medlemmer skal ha eksamen tidlig dagen derpå. Dette kan gjøre det utfordrende å prioritere 390 

valgmøtet, og VK ønsker at så mange som mulig skal møte opp - og ikke minst slippe å 391 

bekymre seg for en eventuell eksamen dagen derpå. Av disse grunnene foreslår derfor VK at 392 

valgmøtet avholdes på en lørdag, slik det har pleid å være. Hele VK stiller seg bak dette 393 

forslaget. 394 

Ny tekst: Lørdag 3. mai, 10.00 - 16.00 (valgmøte) 395 

 396 

Forslag 2 – falt  397 

Forslagstiller: VK/ Anna Løvmo 398 

Type endring: Endringsforslag 399 

Sidetall: 18 400 

Linjenr: 586 401 

Original tekst: Tirsdag 6. mai, 17.00-22.00 (valgmøte) 402 

Begrunnelse: Endring av møtedato for valgmøtet fra en ukedag til en lørdag. Viser til 403 

forhenværende endringsforslag fra valgkomiteen. 404 

Ny tekst: Lørdag 10. Mai (10:00-16:00) 405 

 406 

Vedtak:  407 

• Studentparlamentet vedtar møteplan for vårsemesteret 2025:  408 

• Tirsdag 28. januar, 17.00 – 22.00  409 

• Tirsdag 25. februar, 17.00 – 22.00  410 

• Tirsdag 8. april, 17.00 – 22.00 411 

• Tirsdag 6. mai, 17.00-22.00 (valgmøte)  412 

• Tirsdag 27. mai, 17.00 – 22.00 413 

 414 
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Til: Studentparlamentet (SP)       415 

Fra: Arbeidsutvalget  416 
  417 

Valg av delegasjon til Landsmøte i Norsk Studentorganisasjon  418 

PSAK 04/25  419 

    420 

Amalie la fram saken. Nå skal vi velge delegasjon til NSO sitt landsmøte, altså vårens 421 

vakreste eventyr. Møtet avholdes i Tønsberg 28-30. mars med formøte 27. mars. Det 422 

anbefales å delta på formøte. Det er en gylden mulighet til å påvirke nasjonal politikk og bli 423 

kjent med studentpolitikere fra hele Norge. I tillegg til landsmøte blir det også formøte og det 424 

er viktig å få med seg disse datoene. Det er delegasjonsleder som avholder formøtene. Vi 425 

skal velge delegasjonsleder og vi foreslår at det blir meg. Det fordi det er mye arbeid å være 426 

delegasjonsleder og derfor gir det mening at det er en fra AU. Det har det også vært tradisjon 427 

for at det er. I tillegg har vi en møtende vara og vi foreslår at dette blir Victoria slik at hun kan 428 

bidra til delegasjonen underveis.  429 

 430 

Det ble åpnet for spørsmål.  431 

Ingen spørsmål 432 

 433 

Man gikk over til valg og det ble åpnet for å stille som kandidat.  434 

 435 

Følgende stilte som kandidater:  436 

Amalie Fadler Opdal 437 

Cinta Asmara Hondsmerk 438 

Denas Rakauskas 439 

Trym Karlsen 440 

Benedicte 441 

Emilie Wold 442 

Andreas G Gundersen 443 

Sander Vestby 444 

Yosef Ihdego 445 

Annette E. Kibsgaard  446 

Martin Myhr Wallin 447 

Emilie C. Strand 448 

Ida B. Svendsen 449 

Saksbehandler:  

Amalie Fadler Opdal – Leder  
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 450 

Det var totalt 13 kandidater som meldte seg og det blir skriftlig valg.  451 

 452 

Alle kandidatene fikk holde valgtale. Elias fremmet Trym som kandidat og leste opp valgtalen 453 

hans.  Valgtalene refereres ikke.  454 

 455 

Amalie stiller som første delegat og stiller som delegasjonsleder.  456 

 457 

T.O. AU foreslår å starte saksframlegg av neste sak mens tellingen pågår. 458 

 459 

Vi har problemer med tellingen av stemmer. Ordstyrerne foreslår derfor at man sparer 460 

opptellingen til etter møtet slik at KK kan komme inn og vi kan fortsette valget. Victoria har 461 

stilt til vara, men ettersom det er 13 kandidater så foreslår vi at den som ikke kommer med 462 

på lista får være første vara og at AU får suppleringsfullmakt til å fylle inn varalista.  463 

Det ble åpnet for spørsmål. 464 

Spørsmål: AU ville vel helst ha 1. vara til Victoria slik at da kan det jo bli slik at den som ikke 465 

kommer med på lista blir 2. vara. 466 

Svar: AU ønsker å ha Victoria som 1. vara for da er det sikkert at AU har to med i 467 

delegasjonen. Dersom Victoria blir 2. vara, så tar man en liten risiko.  468 

AU ønsker at de skal være automatisk 1. vara.  469 

Det er litt ryddigere utfall at den som ikke får plass på lista blir 1. vara. Mest sannsynlig blir 470 

det en som må trekke seg og da rykker Victoria opp som 2. vara. I verste fall må man betale 471 

for to varaer som får hotell opphold på LMNSO.  472 

Siden det tar litt tid med tellingen og man får beskjed etter møtet om man fikk plass på den 473 

faste listen eller ei, så får ikke den som ikke får fast plass mulighet til å stille til 1. vara 474 

dersom AU skal supplere. Man kan absolutt si at AU skal ha første vara, men da må det 475 

være et vedtak som det voteres over nå.  476 

Spørsmål: mtp at ingen som kom opp hit og hadde valgtale sa de ville bli valgt som 1. vara 477 

så tenker jeg det går bra at Victoria blir første vara. Man kan også høre om noen i salen vil 478 

være vara. 479 

Jeg kan ordne dette. Jeg trekker meg som delegat til LMNSO og stiller gjerne som 2. vara.  480 

Martin trakk sitt kandidatur som fast delegat på LMNSO og stilte i stedet som kandidat til 2. 481 

vara. 482 

De resterende 12 kandidatene som fortsatt stiller til valg som delegater ble valgt ved 483 

akklamasjon.  484 

Victoria har stilt til 1. vara og Martin har stilt til 2. vara. Foreslår at det gis AU 485 

suppleringsfullmakt til resterende varaplasser og oppfordrer de som ønsker å være på 486 

varalisten og ta kontakt med Amalie.  487 
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Foreslår at AU sender ut e-post til alle om at de kan stille som vara til LMNSO.  488 

 489 

Vedtak:  490 

• Studentparlamentet velger Amalie Fadler Opdal som delegasjonsleder til LMNSO 491 

• Studentparlamentet velger Amalie Fadler Opdal, Cinta Asmara Hondsmerk, Denas 492 

Rakauskas, Trym Karlsen, Benedicte Marie Finneide, Emilie Wold, Andreas G 493 

Gundersen, Sander Vestby, Yosef Ihdego, Annette E. Kibsgaard, Emilie C. Strand og 494 

Ida B. Svendsen til faste delegater til LMNSO 2025 495 

• Studentparlamentet velger Victoria Skogsletten Dalen til 1. vara og Martin Myhr 496 

Wallin til andre vara til LMNSO 2025. 497 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg til varalisten til delegasjonen  498 

 499 

 500 

 501 

 502 

Til: Studentparlamentet (SP)       503 

Fra: Arbeidsutvalget  504 

  505 

Resolusjon Økt støtte i praksis 506 

PSAK 03/25 507 

 508 

Predrag la fram saken. Bakgrunnen for dette er at vi ser at den økonomiske og psykiske 509 

belastningen til studentene som har mye praksis i studiet sitt er blitt for høyt, studenter har 510 

ikke lengre tid til å fokusere på å være student, men er nødt til å bruke store deler av tiden 511 

sin på jobb også for å få råd til å leve.  512 

AU foreslår dermed en resolusjon om å jobbe for at regjeringen vedtar et tilleggslån for 513 

studenter innen helsefag som har store deler av studieløpet i praksis, eller store 514 

ekstrakostnader for å fullføre studiet. Lånet blir omgjort til stipend med forbehold om at man 515 

fullfører graden innen normert tid, slik får også studentene et ekstra insentiv for å fullføre 516 

graden innen angitt tid.   517 

Dette kommer på bakgrunn av at jeg har vært i lengre dialog med sykepleie og 518 

helsefremmende arbeid som har den største påkjenningen, sykepleie som har 50% praksis 519 

pga EU-reglement. Vi har tatt dette opp med NSF for å høre hva de tenker.  520 

Vår vurdering er at flertallet i AU innstiller på at resolusjonen blir vedtatt, ettersom det vil 521 

støtte opp om AU sitt arbeid for å opprettholde gratisprinsippet blant alle. Noe som også 522 

gjenspeiles i vår handlingsplan. Og selve resolusjonen finner dere i sakspapirene. Man har 523 

eksempler på at jordmor kan tape opp mot 50 000kr på praksisperiode og at noen jobber 8 524 

Saksbehandler: Predrag Paulic 
Utdannings- og  
internasjonaliseringsansvarlig 
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timer i praksis for så å jobbe 8 timer på ekstrajobb for å få inntekt til å dekke levekostnader. 525 

Særlig for jordmorstudiene må man ofte ha en ekstra boplass.  526 

Det er en dissens i arbeidsutvalget og Victoria legger fram sin dissens. Dette er en uenighet. 527 

Vi går gjennom saker på AU-møter og innstiller på ulike saker, dissens betyr ikke at vi har 528 

vært heftig uenige, men at det er noe vi tenker bør debatteres. Det ene er at jeg mener at det 529 

ikke er nødvendig å skrive noe om den framtidige bemanningskrisen i denne resolusjonen, 530 

jeg ønsker det skal være mer spisset. Jeg mener også at det ekstra studielånet og få det 531 

omgjort til stipend kun hvis man fullfører graden ikke er noe vi trenger mene noe om. Det kan 532 

jo være gode grunner for at man ikke får fullført. Jeg har sendt dette inn som endringsforslag. 533 

Det ble åpnet for spørsmål. 534 

Spørsmål: hvordan fungerer dette i praksis? En ting er hva vi sier og mener, men hvordan 535 

kan vi påvirke hva lånekassen gjør og er det innenfor vår makt egentlig? 536 

Svar: godt spørsmål. Grunnen til vi ønsker å ha en resolusjon på dette er at vi ønsker å løfte 537 

det opp mot NSO. Jeg har vært i møte med SHA og NSF og vi ønsker å løfte det på 538 

nasjonalt plan og løfte det opp mot NSO. Vi har også prøvd å få møte med helseministeren, 539 

han kunne dessverre ikke. Jeg ønsker også å jobbe sammen med VID og … og løfte dette 540 

enda høyere.  541 

Spørsmål: Når det gjelder omgjøring av stipend, er det samme reglene som gjelder for lån 542 

som omgjøres til stipend per i dag? 543 

Svar: det vi ønsker er at det skal være litt annerledes. Per i dag er det slik at om du ikke bor 544 

hjemme blir det omgjort til stipend. I dag gir vi et ekstra insentiv for å gjøre ferdig graden på 545 

normert tid og det er ikke slik det er i dag.  546 

Spørsmål: til dissensstiller: er grunnen til at du ikke vil ha disse tingene med for du tenker det 547 

kan være ess i ermet eller er det å gi for mye? 548 

Svar: ja til begge deler. Når man er i forhandling så er det lurt å ha noen ekstra kort man kan 549 

bruke senere og det er det som er poenget med dissensen ja. 550 

Spørsmål: omgjøring til stipend så er det jo mange som ikke klarer det på normert tid, men 551 

likevel oppnår graden. Tenker dere da at det skal være et lån så vil det jo ikke være så bra 552 

for dem økonomisk. 553 

 554 

Det ble åpnet for debatt. 555 

Omgjøring til stipend på normert tid er rett og slett fordi de fleste på masternivå dropper ut 556 

fordi de ikke har råd. Når det kommer til økonomi så sliter HV med økonomi og hadde et 557 

underskudd på 18 mill. Det er fordi studenter dropper ut og det er ca 1/3 som starter på 558 

utdanninger på SHA som dropper ut og det koster millioner i året.  559 

T.O. Han som snakket er Håvard fra SHA som jeg har vært i dialog med om denne saken. 560 

SHA står for sykepleie og helsefremmende arbeid og HV står for helsevitenskapelig fakultet. 561 

Jeg vil si at jeg synes dette er en ganske god ide. Jeg har venner på HV som endte opp med 562 

praksis i Tønsberg og jeg så jo hvilke utgifter dette førte til og hvilke vansker det førte til.  563 
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Jeg støtter forslaget til resolusjonen, men jeg lurer på det punktet med omgjøring av stipend 564 

hvordan det vil påvirke krav om levering på normert tid. Kanskje det ikke vil hjelpe på 565 

frafallet. 566 

Jeg har sendt et endringsforslag på linje 692-694 som omhandler økt stipend til praksis i 567 

helsefag, så vil jeg foreslå en endring til å gjelde alle studier med omfattende praksis. 568 

Helsefag er viktig, men disse utfordringene kan også gjelde andre studier med omfattende 569 

praksis. Jeg vil også si at jeg støtter dissensen.  570 

Grunnen til at jeg fremmer dette er fordi jeg har sett på tall. Det er dessverre slik at ingen kan 571 

måle seg med omfang av praksis og lengde på praksis som enkelte studier ved SHA.  572 

Jeg mente ikke å si at alle hadde samme omfang, men at praksisperiode burde vurderes og 573 

ikke hvilken studie du går på.  574 

Jeg er ikke uenig, men vi ønsker at dere skal komme og debattere og komme med deres 575 

innspill i denne saken. Vi har med i resolusjonen at stipendet skal tilsvare omfang av praksis. 576 

Slik at de som har 50% praksis vil få mer stipend enn de som har f eks 35% praksis.  577 

Jeg studerte sykepleie og støtter denne resolusjonen. Jeg har sendt inn et tilleggsforslag 578 

som gjelder stipend og omgjøring. Jeg støtter dissensforslaget.  579 

Jeg ville bare si at jeg støtter forslag 2 fra Aron at det skal gjelde alle sammen og at det ikke 580 

trenger stå spesifikt at det gjelder helsefagstudenter. Dersom et annet studie plutselig får lagt 581 

til mye praksis så skal ikke disse være utelukket fra denne resolusjonen. Omfanget av 582 

praksis kan endre seg og vi skal jobbe for alle sammen og ikke bare for et fakultet. Vi må 583 

være ambisiøse og jobbe for alle sammen. 584 

Vi ønsker at dette skal være en foregang for andre studier og at flere studier følger etter, 585 

men vi må ikke gape over for mye på en gang. 586 

Vi må være ambisiøse. Det er klart at i dag har helsefag mest praksis og vi skal kjempe for 587 

det, men vi må være ambisiøse og jobbe for alle sammen. 588 

Jeg vil minne alle på hva som er viktigheten med denne saken. Jeg er lærer og har også 589 

praksis. Det er jo ikke slik at på lang sikt så vil vi det bare skal gjelde helse, men dette bør 590 

være en frontsak som på sikt kan gjelde andre. I dag er det helsefag som har så stort 591 

omfang av praksis og andre studier får ikke plutselig mye praksis. Helse er en spesiell sak og 592 

andre har også praksis, men på f eks lærer så har vi praksis på dagtid, mens helse har på 593 

kveldstid og i helgene som er mer belastende. Vi skal ikke gape over for mye, vi skal legge 594 

vekt på det som brenner mest.  595 

Det var en fryktelig klok stemme som kom før meg. I sykepleie så har man første praksis i 596 

andre semester så man finner fort ut om det er noe for deg eller ikke. Det vil alltid være noen 597 

som faller ut og det handler om å være gode for de fleste og noen vil vi være dårlige for. Vi 598 

sender veldig mange fra HV langt i voll. Alt nord for Trondheim fordi det ikke er plass i Oslo. 599 

Man kan ikke fly hjem til Oslo for å jobbe på Bunnpris i Oslo da. Det er heller ingen som 600 

plutselig får mye praksis. Når mange faller fra så taper fakultetet penger. Dette er en 601 

foregangs resolusjon, litt som at man går for 1,5 g og så etter hvert 2 g.  602 

Jeg vil bare presisere at jeg mente de som fullførte graden skulle få omgjort til lån selv om de 603 

ikke gjorde det på normert tid. Jeg mente at vi går for langt hvis vi presiserer på normert tid. 604 
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Det jeg ønsker er at vi skal få muligheter på alle studier til et helhetlig stipend som tilsvarer 605 

omfanget av praksis. Det vil selvfølgelig være de studiene med større omfang som trenger 606 

det.  607 

Det er en resolusjon jeg håper vi får gjennom om et par år, men nå er helsedelen en viktig 608 

del av resolusjonen og det er et tema som er i vinden. 609 

Jeg vil snakke litt om oppsettet til resolusjonen. Endringsforslag 2 er forslag om å endre et 610 

kulepunkt. Da bør det også gjenspeiles i bakgrunnen for at det skal henge sammen. Da vil 611 

det også gjøre resolusjonen mer slagkraftig. Jeg anbefaler derfor å ikke vedta forslag 2, men 612 

at man heller senere kan komme tilbake til dette og fighte for det da.  613 

Takk, det har vært en fantastisk debatt. Per nå er det slik at resolusjoner blir foreldet etter fire 614 

år. Derfor er det fint at vi setter i gang og prøver å lirke oss inn med et eksempel. Slik jeg 615 

tolker det er det stipend ordning generelt og vi jobber for å få bundet grunnstøttebeløpet vårt 616 

til 1,5 g. En siste ting er et spørsmål til siste taler, la den siste med bemanningskrisen stå for 617 

seg selv denne gangen? 618 

T.O. jeg siktet til at det skulle bli stående at det gjaldt sykepleie.  619 

T.O. jeg ønsker å fremme et endringsforslag som kom etter strek ble satt.  620 

Parlamentet godtok dette.  621 

Jeg ønsker å fremme endringsforslag om å endre til at man får gjort om til stipend ved fullført 622 

studie og stryke normert tid.  623 

Man startet med votering. 624 

 625 

Forslag 1 – vedtatt  626 

Forslagstiller: Victoria Skogsletten Dalen 627 

Type endring: strykningsforlsag 628 

Sidetall: 21 629 

Linjenr: 680-687 630 

Original tekst: Studentparlamentet mener at for å unngå den fremtidige bemanningskrisen 631 

innen helsesektoren som man nå ser blir gjeldende, så må regjeringen vedta et tilleggslån for 632 

studenter innen helsefag som har store deler av studieløpet i praksis, eller store 633 

ekstrakostnader for å fullføre studiet. Lånet blir omgjort til stipend med forbehold om at man 634 

fullfører graden innen normert tid, slik får også studentene et ekstra insentiv for å fullføre 635 

graden innen angitt tid. Dette for å gi studentene muligheten til å fokusere på å være student 636 

og for å gjennomføre studiet på normert tid. 637 

Begrunnelse: Dissenstaker mener at det ikke er nødvendig å inkludere den fremtidige 638 

bemanningskrisen i helsesektoren som argument i denne saken. Det kan heller brukes som 639 

et argument i en eventuell forhandling. En resolusjon skal være kort og spisset i sitt innhold. 640 

Det viktigste denne resolusjonen sier er at Studentparlamentet mener at studentenes helse 641 

skal ivaretas gjennom å styrke deres økonomi i praksisperioder.  642 

Dissenstaker mener også at Studentparlamentet ikke burde mene at det ekstra studielånet i 643 

forbindelse med praksis kun skal bli omgjort til stipend ved fullført grad. Dissenstaker ser på 644 

dette som et mulig forhandlingskort videre i denne saken, men det setter begrensninger i et 645 

tidlig stadium av saken. At det kun blir omgjort til stipend ved fullført grad er svært 646 
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bekymringsverdig for de studentene som for eksempel blir rammet av alvorlig sykdom og må 647 

avslutte studieløpet. Det er viktig at studenter skal ha muligheten til å bytte studie uten ekstra 648 

økonomiske konsekvenser. 649 

Ny tekst: -  650 

 651 

 652 

Forslag 2 – falt  653 

Forslagstiller: Martin Myhr Wallin 654 

Type endring: Endringsforslag 655 

Sidetall: 21 656 

Linjenr: 685 657 

Original tekst: Lånet blir omgjort til stipend med forbehold om at man fullfører graden innen 658 

normert tid, slik får også studentene et ekstra insentiv for å fullføre graden innen angitt tid. 659 

Begrunnelse: fjerner kravet om normert tid 660 

Ny tekst: Lånet blir omgjort til stipend med forbehold om at man 661 

fullfører graden. 662 

 663 

Forslag 3 – falt  664 

Forslagstiller: Aron Kongsten 665 

Type endring: Endringsforslag 666 

Sidetall: 22 667 

Linjenr: 692-694 668 

Original tekst: Studenter som har praksis i helsefag skal ha muligheten til å søke om ekstra 669 

lån fra Lånekassen, som omgjøres til stipend ved gjennomført studie. Hvor størrelsen på det 670 

ekstra lånet skal samsvare med mengden praksis i de ulike helse fagene. 671 

Begrunnelse: Endringen utvider ordningen slik at alle studenter med omfattende praksis, 672 

uavhengig av studieretning, får mulighet til økonomisk støtte. Endringen åpner for at 673 

ordningen om økonomisk støtte inkluderer alle studenter med omfattende praksis, uavhengig 674 

av studieretning. Dette sikrer lik behandling og tar høyde for at den økonomiske belastningen 675 

knyttet til praksis ikke kun gjelder helsefagstudenter. 676 

Ny tekst: Studenter med praksis som utgjør en betydelig del av studieløpet, skal ha 677 

muligheten til å søke om ekstra lån fra Lånekassen, som omgjøres til stipend ved 678 

gjennomført studie. Størrelsen på det ekstra lånet skal samsvare med mengden praksis. 679 

 680 

 681 

Forslag 4 – falt  682 

Forslagstiller: Abdikarim 683 

Type endring: tilleggsforslag 684 

Sidetall: 22 685 

Linjenr: 692-694 686 

Original tekst: Studenter som har praksis i helsefag skal ha muligheten til å søke om ekstra 687 

lån fra Lånekassen, som omgjøres til stipend ved gjennomført studie. Hvor størrelsen på det 688 

ekstra lånet skal samsvare med mengden praksis i de ulike helse fagene. 689 
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Begrunnelse: Alle studentene som har praksis i storedeler av studie kan får mulighet til 690 

økonomisk støtte. Detter vil redusere behovet for å jobbe ved siden av studiene. I tillegg er 691 

det studenter som tar bare stipend og ikke lån for ulike grunner. 692 

Ny tekst: I tillegg til et tilleggslån som kan konverteres til stipend, kan det være fornuftig å 693 

øke stipendandelen for studenter som har lange praksisperioder. 694 

 695 

Vedtak: 696 

• Studentparlamentet vedtar resolusjonen med de endringer som fremkommer 697 

på møtet.  698 

 699 

 700 

Til: Studentparlamentet (SP)   Saksbehandler: Amalie Fadler Opdal – leder  701 

Fra: Arbeidsutvalget  702 
  703 

Revidering av handlingsplan - strykes 704 

PSAK 05/25 705 

 706 
 707 

Eventuelt 708 

 709 

Jeg fikk et tips fra min administrasjon på HV at de ønsker kanskje press fra SP også på å få 710 

OsloMet til å bli flinkere til å strø, måke, salte mellom øvre og nedre campus på trikkesiden 711 

på vinteren. Kan noen rekke opp hånda med meg at de er med på at dette er viktig? 712 

Flertallet rekker opp hånda.  713 

Det er jo ikke bindene vedtak. Men man kan jo skrive en resolusjon. 714 

T.O. jeg er blitt spurt om hvordan man skal tilrettelegge for rullestolbrukere i snøstorm. Både 715 

jeg og leder av UiO var i Universitas om det. Hvis dere vil vi skal være krassere enn vi var 716 

der, så kan vi godt være det.  717 

Det var stor konsensus at å måke mellom campusene her er viktig.  718 

På brukerstøtte eiendom på OsloMet så finner dere et skjema der dere kan melde det inn.  719 

 720 

Møtekritikk 721 

Synes det var bra møte, god mat. Vil minne folk om å ha mikrofonen på haka og ikke veiv 722 

med armene med mikrofonen for da hører vi ikke.  723 

Jeg synes det kan være litt bedre å gi svarreplikk. Man må strekke litt på armen for at de skal 724 

bli sett.  725 
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Tusen takk for møte og takk for at alle var innom talerstolen. Håper alle tar talerstolen neste 726 

gang også uten at Victoria må tving. Kan man få med havremelk til kaffen i tillegg til kumelk?  727 

Jeg skal prøve å ikke mumle. Tusen takk for møte, det er kjemepgøy å se dere på 728 

talerstolen. Jeg vil bare si det at vi tar dere med på møtebrus etter møte, jeg tar dere med. 729 

Men før vi går må vi rydde på plass stoler og plass. De skal være på de lengste rekkene dere 730 

kan tenke dere. Etter rydding møtes vi med utgangen. 731 

Takk for møtet og husk vi har sjukt mye mat, ta med hjem.  732 

Tusen takk for godt møte. Gøy å være på talerstolen igjen, kjente det var litt overtenning. 733 

Fortsett med å være på talerstolen det er kjempegøy både å utfordre og bli utfordra. 734 

Beklager at vi gikk så mye over tiden. Var litt dårlig beregning. Til neste gang så kan man 735 

prøve å ta litt færre til orden, man kan løpe opp til ordstyrerbordet i pauser og sånn også. 736 

Min favorittbrus er julebrus hvis noen lurte. Takk for møte, dere har vært kjempeflinke. Det 737 

har vært usedvanlig høyt nivå, håpes vi ses på møtebrus.  738 

Tusen takk for møte, beklager at vi kikk på overtid. Synd vi ikke fikk gå gjennom 739 

handlingsplan, men hvis noen har innspill på det tar jeg gjerne imot, så bare kom med det.  740 

Og så ble møtet lukket.  741 


